
Vi välkomnar alltid granskningar av våra respektive verksamheter. Rapporten pekar både på 

förbättringar som skett och brister som kvarstår sedan 2012 och det är tydligt att det krävs 

hållbara förändringar på hotell över hela världen. Det gäller både hotell som anlitas av 

charterarrangörer, totalt 25 procent av resebranschen, och hotell som bokas direkt av kunden. 

Vi tar till oss av det resultat som framkommit och kommer både internt och tillsammans med 

Travelife att titta på rapporten för att se över förbättringsmöjligheter. Som de tre största 

charteraktörerna i Sverige kommer vi att tillsammans fortsätta bidra till och utveckla Travelife 

och vårt hållbarhetsarbete så att vi även i fortsättningen kan vara en föregångare när det gäller 

socialt ansvar inom resebranschen. 
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